
Protokół nr XXXVI/2021 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 15 listopada 

2021r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10, 

w godzinach od 15:00 do 16:00. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia sesji dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Agnieszka 

Lenartowicz, która przewodniczyła obradom. Wiceprzewodnicząca Rady powitała radnych 

Rady Miejskiej w Chmielniku, Burmistrza Pawła Wójcika, Sekretarza Gminy Andrzeja 

Łopacińskiego, Skarbnika Gminy Chmielnik Annę Pleban, dyrektorów i kierowników 

jednostek gminnych oraz sołtysów. 

 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XXXVI sesji dnia 15 listopada 2021 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

Protokół z XXXVI sesji zostanie sporządzony przez Katarzynę Więckowską – zastępcę 

naczelnika Wydziału Administracji Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku. 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 13 radnych. 

ZA przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 13 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 
 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV i XXXV sesji. 



W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem protokołu z XXXIV sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (27.09.2021r.) głosowało 13 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem protokołu z XXXV sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (30.09.2021r.) głosowało 13 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

4. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Do przesłanego wcześniej drogą elektroniczną, wszystkim radnym, sprawozdania 

burmistrza z prac pomiędzy sesjami nie było pytań.  

Burmistrz Paweł Wójcik oraz wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz, w imieniu 

samorządu Miasta i Gminy Chmielnik podziękowali ustępującemu sołtysowi sołectwa 

Ciecierze, Pani Grażynie Bebel – za pracę na rzecz sołectwa w latach 2017-2021 oraz wręczyli 

Piotrowi Mikuśkiewiczowi zaświadczenie o wyborze na sołtysa miejscowości Ciecierze.  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Chmielnik za rok szkolny 

2020/2021. 

Informację omówił sekretarz Andrzej Łopaciński. Z informacją szczegółowo zapoznała 

się Komisja Oświaty Kultury oraz Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisja Statutowo-

Regulaminowa. Do przestawionej informacji nie było uwag ani pytań. 

Informacja o  stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Chmielnik za rok szkolny 

2020/2021 stanowi załącznik do protokołu. 

 

https://chmielnik.biuletyn.net/?bip=1&cid=1146
https://chmielnik.biuletyn.net/?bip=1&cid=1146


6. Podjęcie uchwały w sprawie w regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Chmielnik. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/369/2021 w sprawie w regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Chmielnik głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umów najmu pomieszczeń. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/370/2021 w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umów najmu pomieszczeń głosowało 

13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w ośrodkach wsparcia- schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla 

osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/371/2021 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia- schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku 



dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi głosowało 13 radnych. Uchwała została 

podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/204/08 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 17 grudnia 2008 r. w sprawie ustanowienia wysokości i zasad 

wypłaty diet dla sołtysów Gminy Chmielnik. 

 

Głos zabrała sołtys wsi Lipy, Ewelina Poniewierka, która stwierdziła, że podwyżki diet 

dla sołtysów są zbyt niskie w porównaniu z podwyżkami diet dla radnych. Zwróciła uwagę na 

zaangażowanie sołtysów podczas pandemii, chęć spotykania się i rozmawiania z 

mieszkańcami.  

Do wypowiedzi odniosła się wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz, która zwróciła 

uwagę, że zaproponowana podwyżka diet sołtysów, to wynik spotkania z sołtysami Gminy 

Chmielnik, na którym wypracowano takie stanowisko. 

Sołtys Ewelina Poniewierka powiedziała, że nie pamięta czy była na takim spotkaniu. 

Agnieszka Lenartowicz przypomniała, że na spotkaniu był obecny burmistrz, 

przewodnicząca rady Anita Jabłońska a propozycja podwyższenia diet została przedstawiona 

przez zarząd sołtysów.  

Sołtys Jolanta Bogacz, zwróciła uwagę na to, że było takie spotkanie, na którym jeden z 

sołtysów zaproponował kwotę 250 zł.  

Agnieszka Lenartowicz poinformowała, że podwyżka diet w wysokości 19% została 

zrobiona podobnymi wskaźnikami.  

Wiceprzewodnicząca zapytała skarbnika Anny Pleban czy pamięta takie spotkanie. 

Skarbnik Anna Pleban odpowiedziała, że było takie spotkanie, na którym była większość 

sołtysów i rozmowa  zaczęła się od propozycji kwoty 250,00 zł. 

Sołtys Jolanta Bogacz potwierdziła słowa skarbnika. 

Do  projektu  nie zgłoszono więcej uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/372/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/204/08 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 17 grudnia 2008 r. w sprawie ustanowienia wysokości i zasad wypłaty diet 



dla sołtysów Gminy Chmielnik głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Chmielniku, Przewodniczącego Rady oraz Wiceprzewodniczących Rady. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/373/2021 w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Chmielniku, Przewodniczącego Rady oraz Wiceprzewodniczących Rady 

głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

12 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Monika Nowak,  Łukasz Śliwa, 

Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

1 - PRZECIW - Piotr Mołas 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXVI/374/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik. 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  



0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz  poprosiła Skarbnika Gminy, Annę Pleban  

o krótką informacje dotyczącą projektu uchwały. 

Skarbnik Anna Plebn zwróciła uwagę na to, że obniżenie stawek podatku to ukłon w stronę 

lokalnych firm i przedsiębiorców, a także zachęta dla nowych. Ma to również zachęcić 

leasingobiorców do wyboru Gminy Chmielnik jako miejsca, gdzie będą rejestrowane środki 

transportowe i będzie opłacany podatek od środków transportowych. Wyjaśniła, że wiele 

przedsiębiorców w związku z trudną sytuacją wynikającą z pandemii zwracała się z prośbą o 

umorzenie tego podatku. Wprowadzenie minimalnych stawek ogłoszonych przez Ministra 

Finansów i Polityki Regionalnej, spowoduje, że tych wniosków i umorzeń będzie 

zdecydowanie mniej. Dotychczasowe wysokie stawki podatku od środków  transportowych nie 

powodowały przyrostu tego podatku, a wręcz przeciwnie, przedsiębiorcy unikali płacenia go 

na terenie naszej gminy i szukali miejsc gdzie jest on mniejszy. Wprowadzenie najniższych 

stawek powinno spowodować to, że Gmina Chmielnik stanie się „rajem podatkowym” z 

którego będzie korzystało wielu przedsiębiorców.  

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz dodała, że liczy na powodzenie tego 

projektu i prosi na wsparcie poprzez polecenie wśród znajomych i przedsiębiorców, nie tylko z 

terenu naszej gminy, ponieważ nasi przedsiębiorcy niższe podatki odczują już od 1 stycznia 

2022 r. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/375/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 



13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/53/2019 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 25 lutego 2019 roku w sprawie poboru opłaty od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów oraz 

ustalenia wynagrodzenia za inkaso. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/376/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr V/53/2019 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 25 lutego 2019 roku w sprawie poboru opłaty od nieruchomości, podatku 

rolnego, podatku leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów oraz ustalenia 

wynagrodzenia za inkaso głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/54/2019 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 25 lutego 2019 roku w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów 

płatności dla inkasentów. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/377/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr V/54/2019 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 25 lutego 2019 roku w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla inkasentów. 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 



15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2021 – 2040. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/378/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2021 – 2040 głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/379/2021 w sprawie zmian budżetu na 2021 rok. głosowało 13 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/380/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  



13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/381/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego zasad finansowania 

opieki zapewnianej w żłobkach i klubach dziecięcych, działających na terenie Gminy 

Chmielnik. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/382/2021 w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego zasad 

finansowania opieki zapewnianej w żłobkach i klubach dziecięcych, działających na terenie 

Gminy Chmielnik głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 



20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXXVI/383/2021 w sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 głosowało 13 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak,  

Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz,  

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Danuta Orkisz 

 

 

21. Informacja Burmistrza i Przewodniczącej Rady Miejskiej w Chmielniku o złożonych 

oświadczeniach majątkowych za 2020 rok. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy w Chmielniku oraz Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w 

Chmielniku odczytali informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2020. 

Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowią załącznik do protokołu. 

 

22. Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych głos zabrała sołtys Ewelina Poniewierka, która podziękowała w 

imieniu sołtysów za podwyżkę diet i jednocześnie zwróciła uwagę, że dostali zbyt mało 

informacji w sprawie tych zmian oraz, że nie mieli możliwości decydowania o ich wysokości. 

Podniosła też problem polegający na braku komunikacji pomiędzy nią jako sołtysem oraz 

„swoim” radnym. 

Do wypowiedzi odniósł się radny Jarosław Lotko, który przypominał sołtysowi Ewelinie 

Poniewierce, że zawsze może do niego przyjść i porozmawiać. Przypomniał też o tym jak został 

zaproszony przez Ewelinę Poniewierkę na zebranie sołeckie w sprawie funduszu sołeckiego w 

Lipach ”w ostatniej chwili”, z uwagi na to nie mógł w nim uczestniczyć. Pan radny nie widzi 

żadnego problemu w komunikacji pomiędzy nimi. 

Głos zabrała także wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz, która wyjaśniła, że 

propozycja wysokości kwoty diet sołtysów wynikła ze spotkania sołeckiego a decyduje o tym 

rada miejska podejmując uchwałę. Nie ma tu żadnych organów pośrednich, które mogłyby to 



dodatkowo konsultować. Podkreśliła, że mamy czas pandemii, który skutecznie ogranicza 

możliwości spotkań. Zwróciła uwagę na dodatkowe wynagrodzenie sołtysów w postaci 10% 

inkasa, które jest jednym z największych o jakim ma wiedzę. W związku z tym sołtysi 

większych miejscowości mają więcej pracy ale także pobierają większe inkasa za zebrane 

podatki oraz opłaty i naprawdę nie maja powodów do narzekań. Decyzje w sprawie wysokości 

stawek diet zostały poprzedzone analizą wysokości stawek w gminach okolicznych na 

komisjach. Wspólnie uznano, że proponowane stawki rekompensują wkładany wysiłek na 

rzecz gminy.  

Głos zabrał także burmistrz Paweł Wójcik. Poprosił aby takie tematy nie powodowały 

konfliktów pomiędzy ludźmi, którzy zostali wybrani aby służyć mieszkańcom. Co do stawek, 

wspomniał, że punktem odniesienia były rozmowy podczas spotkania z sołtysami, na którym 

była większość sołtysów. Zaproponował, że jeżeli będzie potrzeba organizowania częstszych 

spotkań, to on chętnie będzie w nich uczestniczył, podobnie jak to miało miejsce podczas 

wrześniowych spotkań w sprawie przeznaczenia funduszu sołeckiego. Prosił aby pracować nad 

komunikacją tam gdzie czasem jej braknie, ponieważ wspólna praca samorządu przynosi efekty 

dla mieszkańców. Przypomniał także, że wszystkie efekty pracy samorządu oraz ważne 

informacje są publikowane na stronie gminy oraz na profilu fb. 

 

23. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku XXXVI sesji Rady Miejskiej, wiceprzewodnicząca rady 

Agnieszka Lenartowicz dokonała zamknięcia obrad dnia 15 listopada 2021 roku.  

 

Sporządziła:  

Katarzyna Więckowska 


